
Interpelácia č. 8/2018   
 

 

1. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 16.2.2018  

 

 

Tomko: 

Otázka aj na Zemplínsku reštauráciu, už tu bolo spomenuté. Je tam ešte plomba, súdny spor, 

však. 

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, prebieha súdny spor.  

 

Tomko: 

Inakšie, chcem povedať, že tie reštaurácie a hotel Športklub, chýbajú športovcom, lebo chodia 

sa stravovať inam, sú to prakticky náklady pre tieto kluby. Takže snažme sa nejakým tým 

športovcom vyhovieť, žeby mali v svojich areáloch, ako zimný štadión a futbalový štadión, 

mali svoje reštaurácie. Neviem, či sa to dá, ako zámer, alebo sa to zmení na niečo iné.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


